
Dobrý den, paní Šnobrová, 
 
v naší organizaci se věnujeme rodinám dětí s vrozenou vadou golfová noha (dříve koňská). Pacientské 
organizace obvykle nemají širokou podporu v dotačních programech a není snadné ji získat. 
Spolupráce s NČČ si proto vážíme o to víc, že její pomoc je zaměřena především na koncepční řešení 
a podporu organizací a lidí v nich. Díky tomu je pak i naše pomoc rodinám širší a hlubší.  
 
NČČ nám pomohla nejen financemi. Dámy z nadace projevovaly upřímný zájem o naši činnost a o 
osudy rodin s golfovou nohou, nezištně nám na rámec běžné spolupráce poskytly rady a podporu v 
oblasti financí a fundraisingu, které nás významně posunuly vpřed.  
 
Spolupráce s NČČ je výjimečná díky osobnímu přístupu a hlubokému porozumění potřebám naší 
organizace.  
 
Stanislava Bašatová, předsedkyně 
Achilleus, z.s. 
 


